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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért felelős miniszter

Az interpelláció címe: "Tervezi-e a kormány hogy egy nyilvánosan kellően meghirdetett, 
alapos, korrekt, tisztességes, nem manipulált nemzeti konzultációt is indít a klímavédelem 
ügyében?" 

Tisztelt Palkovics miniszter úr!

A Fidesz-kormány  tartott  már  „nemzeti  konzultációt”  (egyenként  sokmilliárdos  hírveréssel)  a
nyugdíjakról – nem sokkal azelőtt, hogy mindenféle konzultáció nélkül, megvédést ígérve ellopta a
magánnyugdíjpénztári  megtakarításokat  –,  a  Habony-Finkelstein gyűlöletgyárban kisütött  Soros-
tervről, valamint Brüsszel megállításáról is.

Azt  az  egyetlen  konzultációt  viszont,  amely  valódi  sorskérdésről,  a  mindannyiunk  életét
meghatározó klímaválságról szól, csak uniós kötelezettség miatt indították el, és akkor is igyekeztek
titokban  tartani.  Nem  véletlenül:  amíg  az  Orbán-kormány  Európában  példátlan  módon  teljes
érdektelenséget mutat a klímakatasztrófa iránt, és Orbán kedvenc oligarchája, Mészáros Lőrinc a
legnagyobb széndioxid-kibocsátó, addig önök nyilvánvalóan nem lesznek kíváncsiak az emberek
véleményére klíma-ügyben.

Szerencsére a sajtó időben fölfedezte a titkosított és szakmailag is komolytalan klímakonzultációt,
és a kormány akarata ellenére nyilvánosságot kapott  kérdőíveket információnk szerint az utolsó
napokban  százezres  nagyságrendben  töltötték  ki  az  éghajlatváltozás  miatt  aggódó  magyar
állampolgárok.

Hollik  István  szerint  a  kormány nem az  emberek  véleményére  volt  kíváncsi,  hanem brüsszeli
kötelezettséget teljesített.

Ezért  a  Párbeszéd  a  kormány  helyett  indított  egy  valódi  klímakonzultációt,  ahol  érvényes
kérdésekre érdemi válaszokat várunk. Az eredményekről tájékoztatni fogjuk a kormányt és az Uniót



is.

Kérem, addig is szíveskedjék tájékoztatni róla, mikor és milyen formában teszik közzé a kitöltött
kérdőívek  pontos  darabszámát,  valamint  a  válaszok  elemzését,  hogy  a  nyilvánosság  is
megismerhesse,  mennyire  van  összhangban  az  emberek  véleménye  a  kormány  halogató,
felelősségelhárító klímapolitikájával?

És  miután  bebizonyosodott,  hogy  a  magyar  emberek  nagyon  komoly  igényt  támasztanak  a
klímavészhelyzettel  kapcsolatos  társadalmi  párbeszédre,  tervezi-e  a  kormány,  hogy  végre  egy
szakmailag  komolyan  vehető,  és  a  szokásoknak  megfelelően  milliárdos  hirdetési  kampánnyal
megtámogatott nemzeti konzultációt is indít a klímavédelem ügyében?

Tisztelettel várom válaszát!
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